

#110

出席「2025勁達香港 - 航空及醫療物流專題研討會」

Attending "2025 Expeditors Hong Kong Aviation & Healthcare Logistics Focus Group"

香港海關於本年9月5日出席了由勁達物流有限公司舉辦的「2025勁達香港-航空及醫療物流專題研討會」,並向在場人士介紹了香港空運貨物清關流程及「香港認可經濟營運商(AEO)計劃」的特點及優惠,如減少海關查驗及優先清關等,並邀請企業參與香港AEO計劃。航空和醫療保健物流行業在香港的經濟發展中扮演著重要角色,透過推廣香港AEO計劃,香港海關希望能夠協助業界加快清關流程,以提升本地企業在國際市場上的競爭力,並鞏固香港作為全球貿易樞紐的地位。是次研討會有超過50家企業的代表出席,反應熱烈。



➤ 海關人員向在場人士介紹香港AEO計劃。
Hong Kong Customs officer introduced the Hong Kong AEO Programme.



▶海關人員與勁達物流有限公司成員合照。
Group photo with members of Expeditors Hong Kong Limited.

Hong Kong Customs participated in "2025 Expeditors Hong Kong Aviation & Healthcare Logistics Focus Group" organized by Expeditors Hong Kong Limited on 5 September 2025. Officer from Hong Kong Customs introduced the overview of air cargo clearance procedures in Hong Kong, and highlighted the features and benefits of "Hong Kong Authorized Economic Operator (AEO) Programme", including reduced Customs inspection and prioritized Customs clearance, with a view to encouraging more enterprises to join the Programme. The aviation and healthcare logistics industries play significant roles in local economic development. By promoting the AEO Programme, Hong Kong Customs aims to assist the companies to enhance their Customs clearance process and thereby enhancing their competitiveness in the international market, which in turn consolidates Hong Kong's position as a global trade hub. Representatives of over 50 enterprises attended the event with overwhelming response.

